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Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka

Szanowny Panie Premierze!
Zwracam siê do Pana Premiera w zwi¹zku z usytuowaniem linii wysokiego napiêcia w bliskim s¹sie-

dztwie zabudowañ mieszkalnych i gospodarczych, a dok³adniej bezpoœrednio ponad zabudowaniami.
Czy taki przebieg linii spe³nia normy i normatywy dotycz¹ce ochrony ludzi oraz œrodowiska przed nega-
tywnym wp³ywem PEM, a w tym przypadku linii energetycznej wysokiego i œredniego napiêcia?

Wielokrotnie zdarza siê, ¿e linie energetyczne s¹ tak wybudowane, ¿e przebiegaj¹ nad ju¿ istniej¹cy-
mi budynkami, a w dokumentach zak³adów energetycznych i w³aœciwych organów samorz¹dowych nie
ma zezwoleñ na budowê tych linii. Proszê o informacje, kto wobec tego wydaje takie zezwolenia, czy
mo¿liwe jest przesuniêcie tych linii i kto ma obowi¹zek to uczyniæ, tak aby w³aœciciele tych budynków
nie byli niepotrzebnie nara¿eni na niebezpieczeñstwo. Proszê te¿ o informacje, jakie mo¿liwoœci przebu-
dowy lub rozbudowy maj¹ w³aœciciele domów lub innych budynków znajduj¹cych siê bezpoœrednio pod
liniami wysokiego i œredniego napiêcia oraz jakie ograniczenia budowlane ich obowi¹zuj¹.

Panie Ministrze, proszê o udzielenie wyjaœnieñ w sprawie opisanego przeze mnie problemu, a tak¿e
o informacje o obowi¹zuj¹cym stanie prawnym w tym zakresie.

Z powa¿aniem
Grzegorz Wojciechowski




